
Звіт депутата Слобожанської 

Селищної ради Акімової Вікторії Миколаївни за 2022 рік 

  
2022 – найскладніший рік за всю історію незалежності України. росія розв’язала війну проти українського народу, вбила 

тисячі людей, зруйнувала тисячі будинків, розділила мільйони сімей. Але українці –сильні і неймовірні! Вони можуть 

підтримувати одне одного, коли важко; допомагати тим, кому це необхідно; бути мужніми, коли страшно і вірити, що 

правда переможе! 

Попри військовий стан Слобожанська селищна рада та весь депутатській корпус продовжує виконувати свої обов’язки. 

Відповідно до статті 16 Закону України «Про статус депутатів місцевих рад» депутат забов’язаний звітувати перед 

виборцями за свою роботу не рідше одного разу на рік. 

Протягом звітного року організовано і проведено вісім сесій, де були прийняті  рішення з питань, віднесених до 

повноважень місцевого самоврядування. Насамперед це були питання по організації роботи в військовий стан, допомога 

внутрішньо переміщеним особам, евакуйованим з зони бойових дій, організації роботи  територіальної оборони, 

медичних та освітніх закладів в військовий час. На всіх сесіях я була присутня і приймала активну участь в вирішенні 

питань. 

Також тримала зв’язок з мешканцями мого округу, у тому числі в телефонному режимі, намагалася оперативно  

реагувати на звернення громадян та у міру своїх можливостей надати допомогу або пояснення з питань, що хвилюють 

жителів. Бо комунальні, матеріальні, психологічні проблеми моїх виборців – це те, на що я завжди приділяю увагу. 

Матеріальну допомогу за моїм зверненням у 2022 році отримало десять мешканців. 

Також одним з напрямків моєї роботи була організація покосу  загальних територій на моєму окрузі, боротьба з 

алергійними рослинами. 

Протягом 2022 року я відстоювала інтереси мешканців громади, які були порушені в наслідок захвату прибережної 

природоохоронної зони річки Кільчень. Були порушені ст.60-62 Земельного Кодексу України та ст.1,88-90 Водного Кодексу. 

Завдяки моїм зусиллям та підтримці селищної ради та депутатів, берег річки був звільнений від парканів та незаконних 

споруд. Також я організувала людей і на звільненій території була зроблена прекрасна набережна з зонами відпочинку та 

посаджені сакури, сосни, ялівці і багато інших рослин та квітів. 

Також протягом 2022 року я займалася волонтерською діяльністю. Напрямком моєї роботи були маскувальні сітки, 

які дуже потрібні нашим військовим. У підрозділи 25 ОПДБр мною були відправлені понад 100 маскувальних сіток. Також 

неодноразово приймала участь у зборі коштів на автомобілі для військових та на  інші необхідні засоби. 

Закінчила курси по тактичній медицині, сподіваюсь бути потрібною своїй країні в цей нелегкий час. Вірю в нашу 

Перемогу і бажаю бачити нашу громаду ще більш сучасною, квітучою та комфортною для всіх мешканців! Слава Україні! 

 

 


